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Besvarelse af spørgsmål nr. 447 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg 
 
Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 447 (Alm. del), som 
Folketingets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 17. januar 2025. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL). 
 
 
 
Peter Hummelgaard 

/ 
Thomas Nicolai Seremet 
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Spørgsmål nr. 447 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 
 

”Vil ministeren redegøre for tidshorisonten for udmøntning af 
bevillingen på finanslovskonto 11.11.12 Opsøgende Retshjælp, 
herunder om ministeren forventer at det vil tage lige så lang tid, 
som det gjorde i 2024?” 

 
Svar: 
 
Jeg finder det arbejde, som de opsøgende retshjælpe udfører meget 
prisværdigt. De opsøgende retshjælpe er med til at sikre, at alle borgere, 
herunder også de mest udsatte, kan få adgang til juridisk støtte.  
 
Der er på Finansloven for 2025 opført en bevilling på i alt 2,8 mio. kr. i 2025 
med henblik på netop at understøtte opsøgende retshjælp på gadeplan. Jeg 
forventer, at Finansudvalget snarest vil blive forelagt et aktstykke, der 
konkret udmønter denne bevilling. 
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